
Vision 2020 

Vi er nu på vej med Vision 2025 og vil derfor gerne her fortælle lidt om hvordan Vision 2020 er gået.  

Vision 2020 er delt op i forskellige områder og vi vil trække lidt hovedpunkter frem fra de enkelte områder. 

Sekretariat/administration 

Infoaften i forbindelse med generalforsamling. 
 

Vi har valgt at have et indlæg med under Evt. hvor 
et emne tages op. I 2018 regler, i 2019 banen.  

4 nye golfbiler. 
 

Er nu i hus med hjælp fra gode sponsorer. 

Terrasse ved kuplen inddrages til buggys. Er på plads og fungerer. 

Bedre p-plads. Der arbejdes fortsat på om udvidelse er mulig.  

 

Træning og træningsfaciliteter 

Komplet fitting og træningsrum i forbindelse med 
eksisterende bygning på drivingrange. 

Bygning på plads; mangler dog shop med fitting og 
endelig opbygning af fittingscenter.  

Træningsareal ved klubhus.  Ikke endegyldigt på plads; med udvidelse af par 3 
bane med et hul samt større greens, vil vi gerne 
markedsføre par 3 banen som ekstra 
træningsareal.   

Etablering af kube ved siden af kuplen til 
golfsimulatorer.  

Tegning og budget er på plads. Pris ca. 1,2 mill. 
Udskudt på ubestemt tid.  

Par 3 bane udvides til 9 huls bane.  Udvidet til 6 huls bane samt udvidet greens.  

 

Banen 

Etablering af rum til slibeanlæg Er sket og anlæg indkøbt.  Giver bedre klipning. 

Sikre hul 16/18 for våde fairways.  Er sket. 

Spille fra kortere teesteder; hurtigere spil, sjovere 
spil. 

Er etableret med tee 54 som nyt teested. Succes 
hvor 80 % af herrespillerne nu spiller fra tee 54.  

Etablering af nye stier hul 6, 7, 9, 12, 15/16 og 17. Er sket med god hjælp fra stilaug.  

Etablere toilet på banen. Er sket med hjælp fra Nordea fonden. 

Etablere/nedlægge bunkers i samråd med DGU´s 
banearkitekt. 

Der er etableret nye bunkers hul 8 og hul 14, 
bunker hul 4 nedlagt og arbejdet fortsætter med 
halvering af bunkers hul 2 og hul 17. 

5 års plan for banen.  I forbindelse med ansættelse af ny 
chefgreenkeeper 2019 arbejdes der med ny 5 års 
plan ud fra chefgreenkeeper og baneudvalgs 
tanker og i samråd med DGU´s banearkitekt. 

 

Kommunikation 

Elektronisk infotavle på forplads ved klubhus.  Ansøgt DGI pulje i 2019 men fået afslag. 
Omkostning er ca. kr. 50.000,- 

Nyhedsbrev udsendes hver tirsdag.  Nyt nyhedsbrev i luften 2019. Over 50% læser 
med; vil gerne have flere til det.  



Flere gode billeder… Nyt samarbejde med Mediehuset samt billeder fra 
Carsten Bach, Søren Nørgaard m.fl. sikrer bedre 
billeder. 

TV Midt Vest følge et begynderforløb.  De er spurgt. Men det er ikke lykkes at få dem ud – 
endnu. 

Etablere profil på LinkedIn og Instagram. Er sket, men ikke stor aktivitet. 

Hjemmeside ikke kompatibel med smartphones.  Er nu ændret med ny webside fra primo 2019.  

Øge antallet af Facebook brugere (pt. 459) Pr. 6/11 19: 848 brugere.  

Drone video over banen.  Valgt GLFR løsning.  

 

Sponsorudvalg 

Sælge flere skilte ved P-plads/hul 10 Er nu udsolgt; der er skilte hele vejen rundt.  

Finde nye sponsorpladser.  Teestedklodser, afstandsmarkering. 

Øge brugen af Barteraftaler.  Er sket med succes og til glæde for både 
leverandør og klub.  

Etablere et Erhvervs Golf netværk med min. 50 
medlemmer. 

Er sket i samarbejde med Ikast. Der er pt. 50 med 
hvor hovedparten er fra HGK.  

 

Elie og junior 

Fastholde de nuværende placeringer i 
Danmarksturneringen.  

Med en oprykning og en nedrykning næsten ok. 

Udvikle potentielle juniorer til Elite spillere i HGK. Ikke helt lykkes, men der er emner på vej.  

Målet er 100 aktive juniorer på tværs af alder og 
køn.  
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Rekruttering ved Åbent Hus, skolesamarbejde, tag 
en ven med, medlemmer kan tage børn og 
børnebørn med u/b.  

Skole virker ikke; resten en succes.   

Eliten skal være synlig for bredden, gennem 
deltagelse i turneringer, juniortræning og andre 
events. Eliten deltager ved Åbent Hus i marts.  

Ikke helt lykkes.  

Eliten deltager i klubber-i-klubben matcher; evt. 
som arrangør/vært. 

Flere deltager; dog ikke som vært.  

Reklamere for hjemmekampe, aktivitet sammen 
med cafe 

Forsøgt uden held. 

Etablere Bambi hold 6 – 10 år.  Vi har pr. 6/11 2019 17 i alderen fra 7 -10 år.  

Fredagsturnering er nu med rangliste turnering. På vej, flere spiller nu turnering og med DGU´s nye 
setup i 2020 sikkert flere.  

Short Game turnering Bliver brugt; måske ikke nok… 

 

Begyndere 

”Træn bedre og sjovere” – udarbejdelse af en 
træningsbog der gør det sjovt at træne og giver 
begynderen mulighed for at teste sig selv.  

Ikke lavet.  

Inddrage shortgame banen mere i 
begyndertræningen.  

Sker ind i mellem; kan måske være mere?   



Hver torsdag afholdes efter træning en lille 
konkurrence i cafe.  

??  

I forbindelse med planlægningen af lektioner i 
opstartsweekenden planlægges 6 
træningslektioner der bookes elektronisk.  

Er introduceret med succes.  

 

Kaniner 

At udarbejde en pjece om kaninudvalget målrettet 
klubbens begyndere.  

Er sket; skal opdateres.   

At der er min 80 medlemmer i gennemsnit til 
kaninturneringer.  

I 2019 var der 55 i gennemsnit.  

 

Turnering 

Flere forskellige turneringsformer Prøvede Texas Scramble til 
frivillig/udvalgsturnering med ros.  

Flere slagspilsturneringer med faste 
rækkeinddelinger 

Ikke sat i værk.   

Turneringsstart kl. 8 Ikke muligt pga. lys og nå at klippe 

Lave Shortgame turnering Forsøgt med 4 tilmeldinger som resultat. 

Spisning efter turnering skal være mere simpelt og 
hurtigt 

Delvis blevet bedre.    

 

Banekontrol-og service 

Indfører starter ved hul 1 fra maj måned og 
samtidig baneservice på banen.  

Serviceteam oprettet; bliver bedre og bedre.  

Start et forsøg med at have banesandwich med i 
servicebilen.  

Er sket. 

Have en flyer med ud med uge tilbud i HGK og 
madtilbud fra Cafe 

Ikke sket. Der er skilt ved hul 17 vedr. mad.  

 

Som det kan læses af det udpluk af idéer og tanker, er rigtig meget lykkes, flere ting er tæt på og enkelte er 

ikke blevet til noget.  

Det er naturligt i en Visionsproces og vi er stolte af alt det der er kommet på plads.  


